

★ 展商簡介 EXHIBITOR HIGHLIGHTS ★



Exceptional  
Workplaces

金佰利作為提供衛生及身體護理產品的專家，旗下最為人熟悉的品牌包括健力氏®及絲潔®，一向是高品質衛生產品的代名詞，希望藉此去關懷值得尊敬的長輩。



Kimberly Clark Professional is a specialist providing hygiene & body caring products, with our well-known brand KLEENEX® & SCOTT®, which are synonym as high quality products, we wish bringing a heartedly caring to our respectful elderly.

易珈設立於 2008 年，是台灣紅豆水創始品牌；隨後針對三高、失眠等問題推出【易珈茶系列】為健康帶來曙光。



EJIA Biotechnology was established in 2008, also the founding brand of Taiwanese Red Bean Drink. The innovation of 【EJIA TEA】 series aim at those metabolic syndrome, obesity, insomnia problems, which brings your family a healthy life.



嘉興統捷通訊科技有限公司是創新驅動型科技企業，專注於生命傳感網路穿戴式健康電子類產品（器械）系列，致力於 iPreCare 生命資訊健康監護平臺系統建設。



Jiaxing Jie EC Communication Technology is the union of innovation-driven technological business group, which concentrates on bio-sensing network wearable electronic products and the construction of iPreCare bio-information health guardianship platform.



Show Preview 展商預覽

Trade Visitor Pre-register Now

商貿訪客立即預先登記參觀

Elderly centers, hospitals, medical and rehabilitation centers, properties, investors, NGOs, government officials, etc. are welcome!

歡迎護理中心、社福機構、醫療及復康中心、地產發展商、投資者、非政府機構等出席。

有關展會詳情，請瀏覽 [www.seniorexpoasia.com](http://www.seniorexpoasia.com) 或致電 2528 0062 查詢。

For more details, please visit [www.seniorexpoasia.com](http://www.seniorexpoasia.com) or contact us at 2528 0062.

主辦單位:

Organization:



聯絡我們 Contact Us

Tel: 2528 0062 Fax: 2528 0072 Email: [info@SeniorExpoAsia.com](mailto:info@SeniorExpoAsia.com)